
Granol ler<s 

Reunió amb la Intersectorial 

El dia 7 de desembre, prè-
viament convocada, la In-
tersectorial de Granollers 
va celebrar una reunió a 
1'AJuntament amb 1'alcade 
i altres representante del 
municipi. Hi eran represen-
tats gairabé tots eia ramo 
empresarials, i els absents 
van excusar-se oportunament 
. Com que feia temps que 
no s'havien raantigut con-
versacions a aquest nivell, 
ambdues parts van fer pro-
testes mútues de ser parti-
daris del diàleg, i lamen-
taven que en els darrers 
mesos no s'hagués produit 
£unb regularitat. 
En primer 1 loe va trac-
tar-se el tema de l'impoot 
de radicació. Els represen-

I tanta empresarials van ex-
perimentar una sensació de 
sorpresa en condixer quines 
eren les xifres reala. Ella 
imaginaven que eren molt 
més altes; suposaven que 
rondaven entorn deis 100 
milione de pessetes. La 
quantitat és molt inferior. 
Exactament 15.572,277 po-
Bsetes, corresponents a tot 
l'any 1960. Aqüestes xifras 
van ser trobadea raonables, 
i segurament que si hague-
sain estât conegudes no ha-
gués sugit tan aorollós el 
moviment de protesta. L'A-
Juntament va acordar que 
don£u?ia còpia del padró de 
radicació per tal que po-
gués èsser detingudament 
examintat. Hi va haver un 
principi d'acord en el sen-
tit que, si les xifres són 

tal com diu el municipi, 
i no tal como ells es pen—1 
saven, seria fácil i próxi-
ma la sol.lució del conten-
ciós sobre radicació. L ' a-
juntament va manifestar el 
seu propòsit de suprimir, 
per a l'any 1983, aquest 
impost. 
El aegon tema de conversa 
va ser 1'impost sobre els 
habitatges desocúpate,qües-
tió que preocupava espe-
cialment els representante 
de les immobiliàries. Ini-
cialment el diàleg va se-
guir camina ideològica, i 
es va veure que a través 
de filosofÍes no s'arriba-
rla a un acord, ni era fá-
cil que eia d'una postura 
convencesain els de l'al-
tra ̂  Ea va acordar una reu-
nió específica aobre el te-
ma, i de cara a la práctica 
no es va excloure la possi-
bilitat de reconsiderar i 
fias modificar les mesuras 
adoptadas. Sobretot si s'a-
rribava també a un acord 
mutu en altres matèries que 
són oausa de tensió. Com 
se sap, les ordenances fis<" 
cals són aprovades de mana-
ra Inicial i, passat el pa-
ríode d'informació pdblioa, 
s'aproven de manera defini-
tiva. 
Va parlar-ae aeguidament 
del problema que provoquen 
els automobilistes que no 
respecten els guala, i deis 
perjudicis que recauen so-
bre els usuaris en forma 
de molèsties quan reclamen 
la intervenció deis agents 

municipals. Com a conclusió 
es va veure ciar que calia 
procedir a una actualitza-
ció o potser reestructura-
ció del sistema de plaquee 
i de l'exigència de la seva 
visibilitat aempre actúa-
litzada. 
En darrer Hoc també van 

eer comentadas les dificul-
tats qile de vegades els 
particulars troben quan ve-
len aceedir ais documenta 
municipals per considerar 
que no sempre són prou ban 
ateaos »er aquella que eia 
haurien de facilitar dades 
i documentació. 

(Continuació de l'article: 
ORETS, DONES, VOTS) 

un termòmetre magnifie: el 
noatre món es redueix, vo-
len que es radueixi, ais 
pólvors de rentar,a l'apray: 
per treura la pois o ti 
parfum qua ens farà mèi ee-
ductores. Al oarrer tanpoo 
no ha millorat gaire. Se-
guim ésssnt oonsidoradti 
objsote; podsm ser violadei 
pel maniac da tomoi «n al 
millor dels oasoa, s'eni 
pot agredir impunément anb 
qualsevol obsoenitat anome-
nada "piropo"..• A caaa, 
a la nostra vida íntlm«t 
si tenim la sort de tenir 
un company que ens estimi 
potser aerem compenaades 
de tantes vexaciona: ens 
dirà petita, nehe, rateta, 
maca..• 
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